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Zápisnica 

Zo zasadnutia OZ v Šuňave č. 7, ktoré sa konalo  

dňa 13. februára 2020 
 

Prítomní:        

Stanislav Kubaský  - starosta obce 

Mgr. Henrich Barilla  

Marián Cvaniga 

Matúš Cvaniga 

Miroslav Čuba 

Ing. Ján Fridman 

Ján Gorka 

Ing. Mária Ilenčíková 

Martin Mišianik 

Zamestnanci: 

 Ing. Anna Vilimová          -   zapisovateľka 

 Martina Štrbková               -   kultúrny pracovník 

 Ing. Anna Sedláková         -  ekonóm obce 

Hlavná kontrolórka obce: Mgr. Alena Zajacová. 

 

Ďalej boli prítomní občania z obce podľa priloženej prezenčnej listiny. 

 

Program: 
1. Otvorenie. 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 

3. a) Správa hlavnej kontrolórky obce o vykonaných kontrolách, 

b) Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2019. 

4. Dodatok č. 2 k Zmluve o poskytovaní služieb v odpadovom hospodárstve č. 1/POH-

a/2014. 

5. Zakúpenie vybavenia do sály a salónika kultúrneho domu. 

6. Zakúpenie bezpečnostnej skrine pre matričnú agendu. 

7. Použitie prebytku rezervného fondu z roku 2018 vo výške 43 800,-- eur. 

8. Príprava projektovej dokumentácie a geodetické zameranie pre výstavbu chodníkov 

ulica Štrbská a ulica Spišská. 

9. Rekonštrukcia sociálnych zariadení v objekte futbalového ihriska. 

10. Pokračovanie vo výstavbe a rekonštrukcii hasičskej zbrojnice v nižnej časti obce. 

11. Odpredaj spoluvlastníckeho podielu obce na pozemok v k.ú. Nižná Šuňava, na základe 

žiadosti Karola Dominika, Hŕbky 526/30, Šuňava.  

12. Vydanie publikácie „Šuňava prírodný klenot na Spiši“. 

13. Riešenie využitia obecnej budovy s.č. 256. 

14. Majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov pod miestnu komunikáciu ulica Tatranská 

– pokračovanie. 

15. Interpelácie poslancov. 

16. Rôzne. 

17. Diskusia. 

18. Záver. 
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Úvod 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva sa konalo podľa harmonogramu rokovaní OZ. 

Prítomní boli poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny, starosta obce, 

hlavná kontrolórka, niektorí pracovníci obecného úradu a občania z obce.  

Zasadanie sa začalo o 17,00 hodine v zasadacej miestnosti obecného úradu. Otvoril ho 

starosta obce Stanislav Kubaský.  

BOD č. 1 

 

V úvode všetkých prítomných privítal starosta obce Stanislav Kubaský. Predniesol 

návrh programu rokovania OZ. K návrhu programu sa prihlásil poslanec Marián Cvaniga, 

ktorý chcel doplniť jeden bod programu. Bod sa mal týkať odchytu líšok. Starosta navrhol, 

aby túto vec prerokovali v bode Rôzne, nakoľko odchyt líšok bol v minulosti už 

zastupiteľstvom prejednávaný. Ďalšie návrhy k prednesenému návrhu programu neboli 

a s uvedeným programom poslanci súhlasili. 

BOD č. 2 Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

 

Po privítaní starosta obce určil zapisovateľa zasadnutia Ing. Annu Vilimovú 

a overovateľov zápisnice Ing. Máriu Ilenčíkovú a Jána Gorku . Poslanci následne hlasovali za 

návrhovú komisiu v zložení Marián Cvaniga a Martin Mišianik. 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

určenie 

a) zapisovateľa OZ: Ing. Anna Vilimová 

b) overovateľov zápisnice: Ing. Mária Ilenčíková, Ján Gorka,  

B: volí 

návrhovú komisie v zložení: Marián Cvaniga, Martin Mišianik                          

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,   

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik  

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: -  

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 83/2020 bolo schválené. 

 

BOD č. 3 Správa hlavnej kontrolórky obce o vykonaných kontrolách, Správa o kontrolnej 

činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2019 

 

V tomto bode vystúpila hlavná kontrolórka obce Mgr. Alena Zajacová. Predniesla 

svoju správu z vykonaných kontrol. Hovorila o kontrole plnenia uznesení zo zasadania OZ č. 

6, o kontrole správnych poplatkov, kontrole hospodárenia, dodržiavania zákona 

o rozpočtových pravidlách, vedenia účtovníctva na Obecnom úrade a ZŠ s materskou školou 

v Šuňave. Celú správu dostali poslanci spolu s materiálmi na zasadanie.  V rámci tohto bodu 

poslancom, hlavná kontrolórka predniesla správu o kontrolnej činnosti za rok 2019. 

Po jej vystúpení nasledovala rozprava k uvedenému bodu. Príspevky v rozprave neboli 

a poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 
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Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

a) Správu hlavnej kontrolórky obce o vykonaných kontrolách 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 84/2020 

b) Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2019 

Príloha č. 2 k Uzneseniu č. 84/2020 

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,   

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik  

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: -  

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 84/2020 bolo schválené. 

BOD č. 4 Dodatok č. 2 k Zmluve o poskytovaní služieb v odpadovom hospodárstve č. 
1/POH-a/2014 

 

V tomto bode vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Hovoril o  Dodatku č. 2 

k Zmluve o poskytovaní služieb v odpadovom hospodárstve č. 1/POH-a/2014 s firmou 

Brantner Poprad, s.r.o. Dodatok sa týka predovšetkým zmeny cien za uloženie komunálneho 

odpadu zo sumy 30,-- eur /t na sumu 40,-- eur/t.  Zmena cien vychádza predovšetkým 

z legislatívnych zmien, zo zvyšovania energií a poplatkov. To všetko sa odráža aj v cenách za 

služby firmy Brantner Poprad, s.r.o. Poslanci k uvedenému bodu nemali pripomienky 

a hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

Návrh Dodatku č. 2 k Zmluve o poskytovaní služieb v odpadovom hospodárstve č. 1/POH-

a/2014 s Brantner Poprad, s.r.o., 

B: žiada 

starostu obce podpísať Dodatok č. 2 k Zmluve o poskytovaní služieb v odpadovom 

hospodárstve č. 1/POH-a/2014.                           

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,   

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik  

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: -  

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 85/2020 bolo schválené. 

 

BOD č. 5 Zakúpenie vybavenia do sály a salónika kultúrneho domu 

 

 V tomto bode sa poslanci venovali  nutnosti výmeny stolov v kultúrnom dome 

a dokúpeniu stoličiek do salónika KD. Stoly sú už v dezolátnom stave. Sála kultúrneho domu 

sa pomerne dosť využíva na svadby, oslavy či zasadania. Okrem toho, že stoly sú už niekoľko 

násobne opravované, nie sú skladacie a to komplikuje aj ich skladovateľnosť. Starosta 
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predniesol poslancom cenový prieskum, ktorý uskutočnil a na základe toho vybral 

najvýhodnejšiu ponuku za skladacie stoly a stoličky. Vybraté stoly sú pevné, skladacie a aj 

rozmerovo vyhovujúce. Podľa prepočtu je potrebné zakúpiť 30 stolov o rozmere 180x80 a 5 

stolov o rozmere 125x80. Do salónika by sa zakúpili stoličky rovnakého typu ako sú v sále 

v počte 30 ks.   

Príspevky v rozprave k tomuto bodu neboli a poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

nutnosť výmeny stolov do sály kultúrneho domu a dokúpenie nových stoličiek do salónika 

KD,  

B: schvaľuje 

B.1 kúpu nových skladacích stolov do sály KD v počte 30 ks o rozmere 180x80 a 5 ks 

o rozmere 125x80, 

B.2 kúpu nových stoličiek v počte 30 ks do salónika KD, 

B.3 finančné prostriedky vo výške 3 600,-- eur na kúpu stolov a stoličiek do KD.                            

  

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,   

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik  

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: -  

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 86/2020 bolo schválené. 

 

BOD č. 6 Zakúpenie bezpečnostnej skrine na matričnú agendu 

 

 V tomto bode taktiež vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Poslancov informoval 

o potrebe zakúpiť bezpečnostnú skriňu na matričnú agendu. Doteraz sa používala obyčajná 

plechová skriňa, ktorú obec prevzala ešte z okresného úradu pred niekoľkými desaťročiami. 

Časom sa však poškodil zámok. Skriňa musí byť pevná, bezpečne uzamykateľná 

a s protipožiarnou ochranou.  

 Pracovníčka obce uskutočnila prieskum trhu a po vyhodnotení našla vyhovujúcu 

skriňu za veľmi výhodnú cenu. Pôvodná skriňa stále takmer 1200,-- eur. Firma rušila 

skladové zásoby a tak skriňa bola za polovičnú cenu.  

 Poslanci k uvedenému bodu nemali námietky a tak hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

potrebu zakúpenia bezpečnostnej skrine pre matričnú agendu, 

B: schvaľuje 

B.1 kúpu bezpečnostnej skrine pre matričnú agendu – ohňovzdorná, uzamykateľná skriňa, 

B.2 finančné prostriedky vo výške 600,-- eur na zakúpenie bezpečnostnej skrine. 

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,   

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik  

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: -  

Nehlasovali: -  
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    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

 

Uznesenie č. 87/2020 bolo schválené. 

 

BOD č. 7 Použitie prebytku rezervného fondu z roku 2018 vo výške 43 800,-- eur 

 

 V tomto bode starosta obce poslancov informoval o možnosti použitia prebytku 

rezervného fondu z roku 2018 vo výške 43 800,-- eur, čo potvrdila aj ekonómka obce Ing. 

Sedláková. Výška prebytku nie je vysoká a preto starosta obce spolu s obecnou radou, ho 

navrhuje využiť na tieto investičné akcie: 

a) rekonštrukcia sociálnych zariadení v objekte futbalového ihriska, 

b) pokračovanie prác na rekonštrukcii hasičskej zbrojnice v nižnej časti obce, 

c) príprava projektovej dokumentácie na výstavbu pokračovania chodníkov ulica Štrbská a 

Spišská.  

Poslanci k uvedenému návrhu nemali pripomienky a tak hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

schvaľuje 

použitie prebytku rezervného fondu z roku 2018 vo výške 43 800,-- eur na investičné akcie: 

a) rekonštrukcia sociálnych zariadení v objekte futbalového ihriska, 

b) pokračovanie prác na rekonštrukcii hasičskej zbrojnice v nižnej časti obce, 

c) príprava projektovej dokumentácie na výstavbu pokračovania chodníkov ulica Štrbská a 

Spišská.  

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,   

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik  

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: -  

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 88/2020 bolo schválené. 

 

BOD č. 8 Príprava projektovej dokumentácie a geodetické zameranie pre výstavbu 
chodníkov ulica Štrbská a ulica Spišská 

 

K tomuto bodu vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Predstavil poslancom zámer 

na výstavbu chodníkov na ulici Štrbská a ulica Spišská. Výstavba na ulici Štrbská bude 

zložitá, nakoľko bude potrebné prekrývanie rigola a urobenie odvodňovacej kanalizácie. 

Chodník bude pokračovať po pravej strane, napojí sa na chodník na ulici SNP. Už je 

vyhotovený polohopis týchto ulíc. Na ulici Spišskej v nižnej časti obce by mal chodník ísť 

tiež po pravej strane (smerom z dediny). Zároveň sa urobí aj na druhej strane odstavný pruh 

pre autobus (na strane ako je autobusový prístrešok).  V rozprave k tomuto bodu neboli 

príspevky a poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo  

návrh starostu obce na pokračovanie výstavby chodníkov, 

B: žiada 
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starostu obce zabezpečiť projektovú dokumentáciu a potrebné doklady ku vydaniu stavebného 

povolenia. 

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,   

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik  

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: -  

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č.89/2020 bolo schválené. 

 

BOD č. 9 Rekonštrukcia sociálnych zariadení v objekte futbalového ihriska 

 

 V tomto bode starosta obce informoval poslancov o prácach na rekonštrukcii 

sociálnych zariadení v objekte futbalové ihriska. Aj na základe podnetu OFK Šuňava, obec 

v spolupráci s OFK Šuňava začala na rekonštrukčných prácach, nakoľko si to už stav 

vyžadoval. Členovia OFK Šuňava už aj v minulých rokoch svojpomocne zveľadili budovu 

šatní na ihrisku. Táto rekonštrukcia si už vyžaduje viac finančných prostriedkov. Avšak aj tak 

to nie je veľmi vysoká rekonštrukcia. Po tejto rekonštrukcii bude treba ešte zo západnej strany 

odizolovať stenu, aby nevlhla.  

Rozprava: V rozprave vystúpila poslankyňa Ing. M. Ilenčíková, ktorá poznamenala, či ide 

obec investovať do rekonštrukcie starej budovy?! Starosta na to reagoval, že budova je pevná. 

Taktiež je tam problém s pozemkami pod budovou. Ak by obec chcela realizovať prestavbu či 

výstavbu novej budovy, dalo by sa to jedine z nejakých dotácií, pretože to by bola omnoho 

rozsiahlejšia finančná investícia. Ostatní poslanci reagovali, že zatiaľ takáto investícia postačí 

a keď už obec má takúto budovu, treba sa starať o ňu v rámci možností.  

Po rozprave poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie  

informáciu o rekonštrukcii sociálnych zariadení a položenia podlahy v šatni TJ, 

B: schvaľuje 

finančné prostriedky podľa potreby a rozsahu prác.                             

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,   

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik  

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: -  

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

 

Uznesenie č. 90/2020 bolo schválené. 

 

BOD č. 10 Pokračovanie vo výstavbe a rekonštrukcii hasičskej zbrojnice v nižnej časti obce 

 

V tomto bode starosta obce dal slovo zástupcovi starostu obce a zároveň predsedovi 

DHZ Šuňava Ing. J. Fridmanovi. Ten prítomných informoval o doteraz uskutočnených 

prácach na prestavbe a výstavbe hasičskej zbrojnice v nižnej časti obce. Okrem vysúťažených 

prácach odbornými firmami, veľa práce urobili bezodplatne dobrovoľní hasiči. Budova je pod 
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novou strechou, sú založené predné dvere, okná a brány. Už túto zimu sa tam podarilo 

zazimovať zásahové vozidlá. Starosta pokračoval, čo všetko je ešte potrebné urobiť. Niektoré 

práce sa môžu realizovať už teraz, s niektorými prácami sa musí počkať ako to počasie 

dovolí. Hlavne treba urobiť zateplenie stropu, elektroinštaláciu, zdravotechniku, vodovod 

a kanalizáciu, montáž sadrokartónov, obklady a dlažby, podlahy a omietky. Starosta by chcel 

ukončiť stavbu už tento rok, aby v obci nešpatila okolie a plnila si svoj účel. V novej 

hasičskej zbrojnici bude aj priestranná zasadacia miestnosť, ktorú určite budú môcť využívať 

aj iné organizácie v obci. Poslanci v rozprave k tomuto bodu nemali ďalšie pripomienky 

a hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

a) informáciu o doteraz zrealizovaných prácach na prestavbe hasičskej zbrojnice v nižnej časti 

obce, 

b) informáciu o plánovaných prácach; ako zateplenie stropu, elektroinštalácia, zdravotechnika 

vodovod a kanalizácia, montáž sadrokartónov, obklady a dlažby, podlahy a omietky. 

 

B:schvaľuje 

finančné prostriedky podľa schváleného rozpočtu na pokračovaní prác.                            

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,   

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik  

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: -  

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 91/2020 bolo schválené. 

 

BOD č. 11 Odpredaj spoluvlastníckeho podielu obce na pozemok v k.ú. Nižná Šuňava, na 

základe žiadosti Karola Dominika, Hŕbky 526/30, Šuňava 

 

  V tomto bode sa poslanci venovali žiadosti p. Karola Dominika, bytom Hŕbky 526/30, 

Šuňava o odkúpenie spoluvlastníckeho podielu obce na pozemku  parc. reg. „E“ č. 340/2, k.ú. 

Nižná Šuňava. Obec na tomto pozemku vlastní podiel vo výške 1/54-tine, t.j. 20,03 m2. P. 

Dominik začal uvedenú parcelu majetkovoprávne vysporiadávať, nakoľko plánuje stavať 

rodinný dom. Na danom pozemku sú aj ďalší spoluvlastníci s ktorými taktiež rokuje 

o odkúpení podielov. Samozrejme má záujem po vysporiadaní odpredať obci časť pozemku, 

ktorý je určený na miestnu komunikáciu. Poslanci dostali materiál k tomuto bodu 

s dôvodovou správou. Zámer odpredať pozemok bol zverejnený v obci spôsobom obvyklým 

(web stránka a úradná tabuľa) min. 15 dní pred zasadaním OZ.   

Rozprava: Návrh na uznesenie obsahuje dva varianty na určenie ceny pre tento prípad. 

Nakoľko obec v budúcnosti bude od žiadateľa odkupovať pozemok pod miestnu 

komunikáciu, je vhodné zohľadniť túto skutočnosť pri určení ceny. V rozprave sa poslanci 

zhodli, že by bolo najlepšie schváliť cenu podľa znaleckého posudku s cenou 5,76 eur/m2 

s tým, že p. Dominik v budúcnosti odpredá obci podiel pod miestnu komunikáciu za cenu 5,-- 

eur/m2. 

Poslanci nemali doplňujúce návrhy a hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. a zmysle § 9 a § 9a) zákona o majetku obcí  

A: schvaľuje 
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A1: odpredaj majetku obce na základe žiadosti Karola Dominika, bytom Hŕbky 526/30, 

Šuňava podľa dôvodu hodného osobitného zreteľa. Základnými kritériami pri predaji 

majetku obce sa vyžaduje súhlas 3/5 väčšiny všetkých poslancov OZ, prevod nehnuteľného majetku 

v k.ú. Nižná Šuňava. 

Druh majetku: spoluvlastnícky podiel Obce Šuňava, LV č. 2543, parc. reg. „E“ č. 340/2 - orná 

pôda o výmere 1082 m2, veľkosť podielu obce je 1/54-tina t.j. 20,03 m2. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa je zvolený na základe toho, že žiadateľ je spoluvlastníkom 

uvedenej parcely a žiadateľ prejavil vôľu parcelu majetkovoprávne usporiadať so zámerom 

budúcej výstavby rodinného domu. Svojim zámerom chce v budúcnosti urýchliť aj 

majetkovoprávne dovysporiadanie pozemku pre miestnu komunikáciu. 

Kúpna cena 

kúpna cena sa odvíja od Znaleckého posudku  č. 22/2014 vyhotovený znalcom Ing.  Pavlom 

Gejdošom zo dňa 04.03.2014 kde bola stanovená všeobecná hodnota pozemku 5,76 Eur/m2. 

 

A.2 Odpredaj pozemku za kúpnu cenu 5,76 Eur/m2. Celková suma 115,37 Eur. 

B: p o v e r u j e  starostu obce 

aby zabezpečil všetky potrebné právne a ekonomické záležitosti súvisiace s predajom hore 

uvedeného majetku obce. 

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,   

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik  

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: -  

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  3/5 väčšina všetkých poslancov  OZ  

 

Uznesenie č. 92/2020 bolo schválené. 

 

BOD č. 12 Vydanie publikácie „Šuňava prírodný klenot na Spiši“ 

 

V tomto bode starosta obce predniesol poslancom návrh na vydanie publikácie 

„Šuňava prírodný klenot na Spiši“.  

S touto ponukou oslovil starostu obce p. Hudák, ktorý našu obec pozná a je členom 

občianskeho združenia MONS CASTRI. Cieľom realizácie publikácie bude realizácia 

výskumu chotára obce Šuňava v rokoch 2020 a 2021 a získané poznatky by boli zahrnuté 

v pripravovanej publikácii. Ide o prvú dvojjazyčnú publikáciu takéhoto druhu na Spiši. 

Vydaním publikácie bude prezentácia obce Šuňava ako aj rozvoj a propagácia cestovného 

ruchu vďaka dvojjazyčnej publikácii. Odborná garancia publikácie bude na základe 

spolupráce Katedry geológie a antropológie Prírodovedeckej fakulty UK v Bratislave, Múzea 

Spiša v Spišskej Novej Vsi a spomínaného občianskeho združenia Mons Castri, ktoré berie 

záštitu nad celým projektom. Práca na knihe začne samotným výskumom v teréne katastra 

obce Šuňava, zber a získanie nových poznatkov v oblasti neživej prírody (geológia, 

paleontológia) a živej prírody (fauna, flóra).  

Časový plán realizácie knihy bude v troch etapách. V roku 2020 I. etapa: vyplatenie 

honorárov autorom; spolu vo výške   3 300,-- eur. V roku 2021 II. etapa: vyplatenie jazyková 

korektúra, grafická príprava pred tlačou, jazykový preklad; spolu vo výške 2 866 eur. III. 

etapa v roku 2022: tlač publikácie (plnofarebný rozsah cca. 200 strán, rozmer A4, náklad 

1000 ks); predbežná cena 5 000 eur. Celkové náklady na publikáciu by mali byť 11 166 eur. 

Kniha by bola slávnostne uvedená na Dni obce Šuňava v auguste 2022. 
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Rozprava: Poslankyňa Ing. M. Ilenčíková uviedla, že z jej pohľadu je to veľa peňazí 

vzhľadom na to, čo obec plánuje v budúcnosti investične realizovať. Rovnako sa vyjadril aj 

poslanec Matúš Cvaniga. Ostatní poslanci hovorili, že tým, že náklady na publikáciu knihy sú 

rozložené na viac rokov, nebude to vysoká jednorazová finančná záťaž pre obec. Takýto druh 

knihy o obci Šuňava ešte nemá a znova to bude hodnotný odkaz pre budúce generácie. 

Poslanec Mgr. Barilla sa informoval o činnosti občianskeho združenia MONS CASTRI. 

Po rozprave poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

návrh na vydanie publikácie „Šuňava prírodný klenot na Spiši“ 

B:schvaľuje  

zámer vydať publikáciu „Šuňava prírodný klenot na Spiši“.                           

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,  M. Mišianik 

Proti: 1 Ing. M. Ilenčíková 

Zdržal sa: 1 Matúš Cvaniga 

Neprítomný: -  

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 93/2020 bolo schválené. 

 

BOD č. 13 Riešenie využitia obecnej budovy s.č. 256 

 

 V tomto bode sa poslanci venovali riešeniu budúceho využitia obecnej budovy s.č. 256 

(bývalé potraviny na Trojičnom námestí). Na úvod tohto bodu starosta obce hovoril o stave 

budovy. Budovu posúdil statik, podľa ktorého budova je staticky pevná. Je potrebné vymeniť 

okná, urobiť omietky, podlahy. Strecha je v dobrom stave. Momentálne obecní pracovníci 

budovu vypratali (priestor baru). Priestor po vyprataní je pomerne dosť veľký. Starosta 

hovoril, že možností na využitie je viacero (denný stacionár pre seniorov, vzdelávacie 

priestory pre zuš-ku, posilovňa...). Najväčší problém je veľa azbestových dosiek.  

Rozprava: V rozprave sa poslanci zhodli, že si nevedia predstaviť,  ako to tam teraz vyzerá. 

Vhodné by bolo, aby si urobili obhliadku a tak rozmýšľať o možnostiach využitia budovy. 

Poslankyňa Ing. M. Ilenčíková poznamenala, že či by nebolo lepšie budovu zbúrať, postaviť 

novú, pretože predsa len je to v strede obce a „špatí“ Trojičné námestie. Starosta hovoril, že 

statik zhodnotil, že búranie nie je potrebné. V rozprave poslanci hovorili o potencionálnych 

možnostiach na využívanie budovy, že by bolo možno vhodné zistiť požiadavky občanov .  

Po rozprave sa poslanci zhodli, že je potrebné urobiť do obecného televízneho vysielania 

reportáž o stave uvedenej budovy. A taktiež, že po prehliadke budovy do najbližšieho 

zasadania OZ doručia písomné návrhy na možnosti využitia.  

Poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

stav a riešenie využitia obecnej budovy s.č. 256       

B:žiada  

B.1 poslancov pripraviť návrhy na účelové využitie budovy do najbližšieho zasadania OZ 

v apríli. 

B.2 zodpovedných pracovníkov pripraviť reláciu do OTV Šuňava o stave budovy, 

bezodkladne. 

Hlasovanie:    
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Za: 8 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,   

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik  

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: -  

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

 

Uznesenie č. 94/2020 bolo schválené. 

 

BOD č. 14 Majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov pod miestnu komunikáciu ulica 

Tatranská - pokračovanie 

 

 V tomto bode informoval prítomných poslancov o stave majetkovoprávneho 

vysporiadania pozemkov pod miestnu komunikáciu ulice Tatranská, poslanec Marián 

Cvaniga. 

Ten hovoril, že väčšinu vlastníkov zo Šuňavy už má oslovených a má aj predbežné súhlasy. 

Informoval sa u starostu ako má pripraviť podklady pre vypracovanie zmlúv. Taktiež sa pýtal 

či je okolo regulačnej stanice plynu nejaké ochranné pásmo. Starosta na to reagoval, že je to 

potrebné pozrieť do textovej časti územného plánu. V rozprave pripomienky k tomuto bodu 

neboli a tak poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

informáciu poslanca Mariána Cvanigu o postupe prác na majetkovoprávnom vysporiadaní 

pozemkov pod miestnu komunikáciu, pokračovanie ulice Tatranská.                               

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,   

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik  

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: -  

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 95/2020 bolo schválené. 

 

Bod č. 15 Interpelácie poslancov 

Neboli podané. 

 

BOD č. 16 Rôzne  

 Na úvod tohto bodu informoval poslancov starosta obce, ktorý hovoril, že spolu 

s obecnou radou boli vytýčiť a geodeticky zamerať starú cestu na ulici Podhorská. Taktiež mu 

bola doručená aj petícia občanov, ktorí vlastnia pozemky okolo cesty resp. ktorí tam stavajú 

nové domy, o riešenie zlého stavu tejto cesty. Cesta je rozbahnená, rozrytá. Občania ju 

požadujú spevniť. Cesta je zameraná a po roztopení snehu a obschnutí ju bude potrebné 

vysypať hrubším makadamom. Taktiež obec bude musieť rokovať s urbárskou spoločnosťou, 

aby tú cestu nevyužívali na prechod ťažkej techniky. Starosta navrhuje, aby tak urobila 

stavebná komisia. Poslanci k tejto veci sa pýtali, ako bude tam riešená voda – resp. odvedenie 
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vody? Starosta hovoril, že to bude musieť zhodnotiť ešte geodet, navrhnúť sklon cesty 

a podobne. Cesta v tejto časti bude zrejme riešená ako jednosmerná. 

 V ďalšej časti tohto bodu sa poslanci venovali odchytu líšok v obci. Poslanec Marián 

Cvaniga hovoril, že mnohí občania apelovali na odchyt líšok. Že sa líšky pohybujú okolo 

obydlí, aj dokonca za bieleho dňa. Starosta navrhol, aby poslanec oslovil predsedu miestneho 

poľovníckeho združenia a v spolupráci s PZ obec môže požiadať o povolenie okresný úrad. 

Avšak starosta upozornil, že už takéto povolenie bolo raz vybavené pre poľovníkov, no nikto 

z miestnych poľovníkov sa toho neujal, nakoľko nemali veľký záujem o odchyt. Preto je 

potrebné dopredu vedieť, že odchyt poľovníci naozaj vykonajú ak bude vybavené povolenie 

z okresného úradu.  

 Poslanci sa ďalej v tomto bode venovali aj možnosti na začatie vysporiadania 

pozemkov pod budovou šatní na futbalovom ihrisku. V zmysle tejto veci podal na obec aj 

žiadosť predseda OFK Šuňava. Pretože aj do budúcna, ak by obec chcela vystavať tribúnu, 

alebo prestavať existujúcu budovu, musí mať vysporiadané pozemky. Čo sa týka 

vysporiadania pozemkov pod samotným futbalovým ihriskom bude to omnoho zložitejšie. 

Bod č. 17 Diskusia 

 

 V diskusii sa opýtala poslankyňa Ing. M. Ilenčíková, či po monitorovacom období 

obec neplánuje doplniť bočné steny na autobusovom prístrešku na Trojičnom námestí? 

Starosta hovoril, že pridaním stien by sa zmenil charakter prístrešku, prístrešok je realizovaný 

ako bezbariérový. 

V tomto bode dostali priestor aj prítomní občania. Vo svojich príspevkoch sa pýtali na 

možnosti vylepšenia služieb v kultúrnom dome (vykurovanie v sociálnych zariadenia, 

rekonštrukcia sociálnych zariadení či výmena vchodových dverí). Občania a poslanci sa pýtali 

ešte na ďalšie oblasti zo života v obci. 

Záver 

 

Po diskusii starosta obce Stanislav Kubaský poďakoval prítomným za účasť 

a rokovanie ukončil.  

 

 

 

 

 

 

                               Stanislav Kubaský

                              starosta obce                       

 

 

Zapísala:      Overovatelia zápisnice:   

Ing. Anna Vilimová               Ing. Mária Ilenčíková 

      Ján Gorka 

 

 

Kontrolór: Mgr. Alena Zajacová 


